

# PRESS RELEASE



December 2, 2016 | Olomouc

## New Plating Shop Construction

FESTA SERVIS, s. r. o., a 100% Czech, medium-sized family-run firm operating in Olomouc, has been building its reputation in the field of industrial metal finishings for more than a quarter of a century. Commitments for high productivity, quality and flexibility on the part of its European clients in the areas of wholesale logistics, materials logistics and machine engineering led the firm's management to decide to construct a new plating line, its fourth. The aim of the new factory for rack plating with seven positions in an alkaline electrolyte and a plating window of 3500 × 1300 × 600 mm, is not just to increase the existing capacity, but also to achieve a manifold increase in anti-corrosive qualities of metal finishings according to modern ecological technologies by the general contractor for the chemicals, the Atotech firm.

Ground was broken in November 2016, and trial production is expected in 4Q 2017. Once operations are underway, the company's overall plating output will exceed 20 000 m<sup>2</sup> per week. Twelve new job positions will be created in the factory.

For more information,  
please contact:

David Voda  
CHIEF EXECUTIVE OFFICER

### FESTA SERVIS, spol. s r. o.

galvanising, powder coating, Decoral system,  
research workplace for metal finishings

COMPANY HEADQUARTERS: Lužná 591/4, Prague CZ-16000, Czechia

COMPANY OPERATIONS: Železniční 586/5B, Olomouc CZ-77900, Czechia

T: +420 585 153 742, M: +420 728 312 979, F: +420 585 153 750

I: www.festa.cz

CZECH BUSINESS IDENTIFICATION No.: 48401081

CZECH TAX IDENTIFICATION No.: CZ48401081

# COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Olomouc, le 2/12/2016

## Construction d'une nouvelle usine de zingage

FESTA SERVIS, s. r. o., société 100% tchèque de taille moyenne, entreprise familiale dont le siège se trouve à Olomouc, a bâti sa renommée depuis plus de 25 ans dans le domaine des finitions industrielles métalliques. L'engagement d'une haute productivité, la qualité de son travail et la flexibilité à l'égard de ses clients européens dans le domaine du commerce de gros, de la logistique des matériaux et de la construction mécanique ont mené la direction à prendre la décision de construire une nouvelle ligne de galvanisation (la quatrième). Le but de cette nouvelle usine de galvanisation à chaud en 7 étapes dans l'électrolyte alcaline et les dimensions de galvanisation de 3500 × 1300 × 600 mm ne représentent pas seulement l'augmentation des capacités actuelles, mais aussi l'obtention de meilleures caractéristiques anticorrosives des finitions métalliques grâce aux technologies modernes et écologiques du fournisseur majeur de la chimie: l'entreprise Atotech.

La construction a commencé en novembre 2016, et le test de production sera lancé au dernier trimestre 2017. Après la mise en service le volume total de galvanisation de la société dépassera 20 000 m<sup>2</sup> par semaine. Dans la nouvelle usine jusqu'à 12 nouveaux emplois seront créés.

Pour plus d'informations  
veuillez nous contacter:

David Voda  
DIRECTEUR

### FESTA SERVIS, spol. s r. o.

électrozincage, revêtement par poudre, decoral system,  
établissement de recherche pour les finitions métalliques

SIÈGE SOCIAL: Lužná 591/4, Praha CZ-16000, Tchéquie

LIEU DE PRODUCTION: Železniční 586/5B, Olomouc CZ-77900, Tchéquie

LIGNE FIXE: +420 585 153 742, Portable: +420 728 312 979, Fax: +420 585 153 750

SITE INTERNET: www.festa.cz

IČ: 48401081; DIČ: CZ48401081



Ing. Jaroslav Konečný

